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Burmistrz Wisły Tomasz Bujok spotkał się niedawno ze starostą Jabłonkowa Jiřím
Hamrozim. Tematem rozmów było pozyskanie środków unijnych na doposażenie
jednostek ochotniczych straży pożarnych w przygranicznych miejscowościach.

Zdjęcie poglądowe, budynek OSP Wisła Centrum. Źródło: wisla.pl

- Z Jabłonkowem w przeszłości pisaliśmy kilka małych projektów na pozyskanie transgranicznych
funduszy i chcemy podtrzymać tę współpracę. Mamy nawet kilkanaście tematów, które można by
rozwiązać wspólnie ze stroną czeską - mówił na ostatniej sesji Rady Miasta Wisła burmistrz Bujok. - Jednym z
nich - mówię tu o dużym projekcie - jest właśnie współpraca OSP i zakup sprzętu dla nich. Jabłonków w
poprzedniej perspektywie finansowej UE współpracował w tym zakresie z gminą Istebna, ale obecnie
istebniański samorząd nie wykazał zbyt dużego zainteresowania. Dlatego też to my otrzymaliśmy
zaproszenie - dodawał.

Bujok przyznał, że obie strony spotkały się już kilkukrotnie w sprawie sporządzenia odpowiedniego wniosku o
pozyskanie pieniędzy. Wisła ubiega się o nawet 1,5 mln zł. - Są to takie działania, które mają pokazać chęć
współpracy. Powiem tak pół-żartem pół-serio - jak jeden kupi węża, to drugi ma kupić auto, które go
przewiezie. Czyli załóżmy, że jedna strona zakupi drona do zlokalizowania pożaru, by druga miała
możliwość sprawnego dojazdu w te tereny quadem czy innym sprzętem. Rozmawialiśmy z jednostkami,
pytaliśmy co jest im potrzebne do działań w obszarach transgranicznych - wyjaśniał burmistrz Wisły.
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